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Important information for visitors of The University of Chicago Francis and Rose Yuen Campus in Hong Kong 
 
What To Expect When You Arrive On Campus: 
All visitors must register at the front desk with scanning the Campus Check-In QR Code.  
No campus parking will be available to any visitors at any time. 
 
Masks and Social Distancing guidelines 
 

1. Masks are required on campus at all times. 
2. Maintain social distance (1 meter with masks on) between visitors. 
3. You are allowed access only to the designated areas. There will be no access to other parts of the campus. 
4. Do not loiter or congregate in public spaces . 

 
Privacy 

1. Communications about sick visitors will follow local privacy laws 
2. Data collected when registering for visit on campus will be destroyed 90 days after the time the data is 

collected  
  
Thank you again for visiting our campus. Stay safe. 
 
 
芝加哥大學香港校園的訪客須知 : 

 
到訪校園時的程序 
所有到訪者訪客請先到 接待處透過掃描二維碼以填寫校園登記表格以進入校園。 
請注意本校園沒有附設車輛停泊場地。 
 
口罩及減少社交接觸指引 

• 於校園內需全程配戴口罩； 
• 與其他訪客之間保持社交距離 (當配戴口罩時為不少於 1 米) 
• 只可進入指定活動區，校園大樓的其他部分並不對外開放； 
• 請勿於校園的公共範圍聚集或長期逗留。 

 
隱私 

• 將根據香港的隱私條例與生病訪客的通訊 
• 訪客的到訪資料將於收集數據日起 90 天後被銷毀 

 
 

感謝您來臨我們的校園。 


